
Sveriges miljöminister besökte Volvokoncernen 
 
”Jag ser gärna att vi kan lämna snabbt besked om stöd till 
fordonsindustrins forskning”. Det sa Sveriges miljöminister Andreas 
Carlgren när han nyligen besökte Volvokoncernen. 
 
Andreas Carlgren, som i fredags bjudits in av Volvokoncernen, ägnade 
dagen åt att besöka Volvo Personvagnar på förmiddagen och 
Volvokoncernens huvudkontor på eftermiddagen. Där informerades 
miljöministen av olika experter om Volvokoncernens ambitioner, och det 
aktuella läget, när det gäller alternativa bränslen och övergripande 
miljöfrågor. 
– Jag tycker att Volvo ligger långt framme men vi behöver komma ändå 
längre. Därför måste vi ha ett långsiktigt strategiskt samarbete, sade han 
efter mötet. 
Miljöministern underströk hur viktig forskningen är för att 
fordonsindustrin ska vara konkurrenskraftig och ligga i täten när det 
gäller miljöhänsyn. Anders Carlgrens ambition är därför att komma med 
ett snabbt besked om stödpengar till forskning. Att bolagen inte ska 
behöva vänta ända till vårens forskningsproposition för att få stödet. 
Jan-Eric Sundgren, ansvarig för samhällskontakter och miljöfrågor och 
medlem i Volvos koncernledning, var nöjd efter besöket. 
– Vi tycker att det är viktigt att ha en dialog med representanter för 
regeringen. Att vi på detta sätt får möjlighet att informera om vad som 
pågår inom vårt företag, kommenterade han.  
 


